
Bewoner heeft de nieuwsbrief gelezen, maar wat er in staat is feitelijk allemaal al bekend.
Het vervelende is dat de gemeente zelf (2010) met een voorstel is gekomen is met een rondweg te 
maken en middelen waren aanwezig, hoorde hij toen te zeggen.
Waar zijn die middelen gebleven?
Dat is een aanspreekpunt voor de gemeente: als ze zelf met een voorstel komen omdat ze vinden dat
de paterstraat niet veilig genoeg is en ze zeggen later de paterstraat is toch geschikt voor dat 
verkeer.
Toen we begonnen met de nieuwsbrieven waren er 2 vloerenbedrijven, nu zijn het er inmiddels al 7.
en dat is 7 x 4 of 7 x 5 en dat maal 2 dat zijn 70 van die wagens op een dag.

De gemeente weet ook wel dat wij heel dicht langs de weg zitten. Ze zeggen gewoon tegen wit 
zwart. Ieder weldenkend mens weet dat deze straat niet geschikt is voor het verkeer dat daar 
doorheen komt. Maar ze hebben geen alternatief. Ja ze hebben wel een alternatief, maar ze hebben 
geen geld. We weten allemaal dat er verkeer door de straat heen komt, maar denk al de zandwagens 
maar eens weg, en dan praten nog niet over de tractoren, dan is het opgelost. Als ze geen geld 
hebben voor een rondweg, dan moeten ze geld vrijmaken om die mensen weg te helpen.

In al de nieuwsbrieven staat het al omschreven, ze weten heel goed wat er aan de hand is.
Ze willen ons geruststellen door een bewonersavond te doen, maar ik denk dat je geen streep verder 
komt.

Als je drempels in de weg legt dan vliegen de borden van de tafel af.
Bewoner denkt dat het er naar toe gaat dat de hele straat een vuist maakt en tegen de gemeente zegt 
zo kan het niet langer.

Als ik met de fiets door de straat heen rijd en er komt zo'n vloerleggerswagen aan, dan komen er 2 
woonhuizen op wielen voorbij. Als het een 50km weg is moet je gewoon een aparte fietspad 
hebben. En dat kunnen ze maar op een manier oplossen en dat is een eenrichtingsweg maken met 
een fietspad erlangs.

Bewoner denkt dat er best wel veel mensen zullen komen op de bewonersavond, ze hebben allemaal
zo'n afschrift gehad.
De meeste mensen die Bewoner spreekt zeggen, het is feitelijk niet meer om te doen. Bewoner zegt 
dan moeten we dat met zijn allen regelen.
In 2010 hebben we die bewonersavond gehad en die zat vol.


